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ČESKO: My jsme republika, která zakládá jedno sdružení za druhým. Ovšem všechny ve prospěch
cikánů a teď běženců. Víte, že cikánských organizací co berou peníze od státu jen už přes sto? No a
teď se k tomu přidávají organizace sající peníze z našich daní pro imigranty. Tak těch už máme asi
25 a vsadím se, že porostou stejně rychle rychle jako ty romské. Z našich prostředků si už vzali
kolem miliardy, ale 80% jde na platy, konference, školení, chytré brožurky a další pitomosti, co nás
mají přesvědčit, že běženci jsou naše spása.

Jestli budou taková pomoc jako cikáni, tak nás potěš Bůh. Ženy budou rodit, naplní se
předpověď, že nás jejich ženy umlátí svými dělohami. Pak budou pobírat dávky jako cikáni.
Nastěhujeme si je podle Bělobrádka do bytu a postaráme se jim o jídlo, které musí být halal a pak je
slušně oblékneme, jinak mám to hodí na hlavu.

Nějak ta cháska zapomíná, že jako sem nezveme cikány a ani je zde nedržíme, tak u nich máme
daleko pádnější důvody je dostat odsud. Cikáni parazitují na společnosti, to je pravda, ale běženci
chtějí naši zemi a nás v ní naprosto ovládnou a zdevastovat.

Nikdy nepochopím myšlení politiků. Každému normálnímu člověku je bližší vlastní země a její
obyvatelé, než příživnická banda odněkud z Afriky. Tady si musíme uvědomit, že tohle je jen
začátek a to nejhorší nás teprve čeká. Za těmi co jsou tady budou přijíždět celé jejich rodiny a
dědiny. Jsou jich miliony. To už je válka kdo z koho. Válka o přežití. To je kolonizace Evropy se vším
všudy.

Už teď se každý den na našem území pohybuje tisíce nelegálních imigrantů a je jen otázkou
kdy v Německu řeknou tak a to stačí a tito Afričané a Arabové zůstanou u nás doma. Makat
to neumí, nejmilejší hračka je samopal a pravděpodobně soutěží kdo znásilní více žen. Tak tohle si
sem dobrovolně necháme nalézt. Až tu budou, už se jich nezbavíme. Budeme je živit a makat až do
smrti. Pak pozbude důchod cenu, protože se ho nikdo nedožije. Kdo by jinak dělal než bílý Evropan.

Imigrace je obchod s lidmi a jako takový by se měl zakázat, protože odporuje našim
zákonům. nechápu, proč to vůbec tolerujeme. Tak teď kdo má dobrý žaludek a především vysoko
postavené kamarády a strejdy, najde si pěkné, teplé místečko a nějakém úřadu pro imigranty a bude
se mít dobře, protože ti sem proudit nepřestanou. Pokud je nevyženeme hned, tak až jich tu budou
miliony, jsme v pr….

Kdyby jim bylo zle, tak to snad ještě pochopím, ale ono jim zle není. Charitu s oděvy vyhazují,
protože to se jim prostě nelíbí. Jídlo je hnusné, a lidi jsou jsou hnusní. Nic se jim tu nelíbí a pořád
mají dost peněz, aby cestovali dál a dál. Z čeho to financují? Tady se můžeme jen dohadovat, protože
důkazy nejsou. Sami na nemají, takže někde ten pramen být musí. Tihle muži jsou neobyčejně krutí.
Je to jakoby byli vybrání zrovna oni, aby proklestili cestu dalším a možná ještě horším.

Řešení to má snad jen jedno. Přestat poslouchat ty šílence z Bruselu, Merkelovou poslat do
důchodu,vystoupit z EU a konečně se starat o co máme. O svoji zemi bez imigrantů. Kolem nás
země již staví ploty a u nás? Neziskovky se culí na imigranty a plní si kapsy. Tak to je a co s tím
dělat? Celostátní stávky a začít dupat po referendech a konečně v klíčových otázkách pro národ si
vymoci právo do toho mluvit.
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Výkonný ředitel české neziskovky Evropské hodnoty Jakub Janda na své stránce na Facebooku
hledá české vlastence, aby se připojili k jeho boji proti Rusku. Dokonce tento pornoherec hledá
každodenní tiché hrdiny kteří budou srdcem bránit všechny proti ruské hrozbě. Mají to být vlastenci
co budou pracovat na 100% a měli by se do toho pořádně položit.

Mimochodem, věděli jste, že se z něj stal výkonný ředitel neziskovky Evropské hodnoty? Jakpak se k
tomu pornoherec dostal? No a moje odpověď tomu „pánovi“. Pokud bych měla proti někomu
bojovat, tak to bude stejné jak to dělám 20 let.

Boj proti rozkrádání naší země
Boj proti těm, co škodí naší zemi
Boj proti všem, co si uzurpují právo rozhodovat za nás bez nás

A někdy mne mrzí že nemám lepší zbraň jak papír a pero. Rozhodně nehodlám bojovat proti
Rusku, když nám hrozí totální zkáza z jiných stran.

On je mi nějaký Janda naprosto ukradený, ale náhodou jsem narazila na jeho úžasný článek s divokou
teorií o našem prezidentovi Zemanovi.

Podle Jandy bude „Kreml vší silou tlačit svého trojského koně – prezidenta Zemana -, protože ten je
jeho nejlepší spojenec. Dokonce prý Zeman odhodí svoje zábrany. To jsem se s chutí zasmála,
protože kdo zná Zemana ví, že zábrany nemá. Teda alespoň ne takové jaké mu předhazuje nula
jménem Jakub Janda.

Dokonce nás upozorňuje že nebudeme stát jako demokraté jen proti Zemanovi a české dezinformační
a extremistické scéně, ale proti ruským zpravodajským službám a jejich prostředníkům.

JANDA UPOZORŇUJE, CO SE V EVROPĚ DĚJE

„Ve Finsku se jede intenzivní zastrašovací osobní kampaň proti novinářce, která rozkryla
petrohradskou továrnu na manipulaci evropských diskusí na sociálních sítích. Na Ukrajině či v
Bělorusku ruské zpravodajské služby zastrašují místní oponenty Putina. Někteří jsou vražděni.
Dalším výrazným tvářím odporu proti putinovské diktatuře je vyhrožováno přes jejich děti. Analytici
ruské propagandy nacházejí ve svých kancelářích štěnice“, vypočítává s tím, že to vše nás prý v
Česku čeká.

Mohla bych namítnout ať se koukne kdo kroutí krkem Merkelové. Mohla bych se zeptat na příšernou
bestii Clintonovou a jejího kamaráda Obamy. Tam by měl hledat problémy a konečně dát pokoj s jeho
teoriemi.Na závěr jsem pátrala po celém netu a hledala informace a nevycházela z údivu, kdo ta blbá
figurka vlastně je.

JAKUB JANDA

Jakub Janda, lobbista a zástupce ředitele nevládní organizace Evropské hodnoty, která si
vytyčila za úkol zvyšování kultury v politice, natočil porno pro gaye. Na videu s pornografickým
obsahem vystupuje pod uměleckým jménem Patrik Jakl. Shodou okolností se údajně o pár let
později ucházel o práci u muže stejného příjmení, tajemníka exprezidenta Václava Klause
Ladislava Jakla.
Nahý jsem masturboval pro gaye, chlapsky přiznal Jakub Janda.
K choulostivému videu se na Facebooku přiznal sám Jakub Janda. „Když jsem ve svých
devatenácti letech přišel do Prahy, ze zvědavosti a lehkomyslnosti jsem přijal nabídku natočit
video“.



Sólový striptýz s lehce pornografickým obsahem. Svlékám se tam sám do naha,“ napsal Janda.
Jakub Janda svlečený do půl těla přednáší o agentech Kremlu. Opravdu brutální výsměch
Evropským hodnotám. V prostřihu již svlečený Janda začíná předvádět gesta typická pro
pornosnímky.
Muslimácký čmoud najel náklaďákem do lidí. Udělal by snad něco takového slušný Čech nebo
Češka? „Lide, probuď se!“ píše se na obrázku. Janda však k tomu dodává:

Třeba Olga Hepnarová (čímž nesnižuji hrůzu islámského terorismu). Ano, je to trolling. Podotkl
Janda

Tak tohle někomu říkat co se má, co se nemá a kritizovat Zemana, který nad ním ční jako hora.


